

Date: 07 October 2025

التاريخ: ٧ أكتوبر ٢٠٢٥

Mr. Hamed Ahmed Ali

السيد/ حامد أحمد علي المحترم

Chief Executive Officer

الرئيس التنفيذي

Dubai Financial Market

سوق دبي المالي

P.O. Box 9700 Dubai, UAE

ص. ب ٩٧٠٠ دبي، الإمارات العربية المتحدة

Subject: Taaleem Holdings Announces Acquisition of a School Plot in "Ghaf Woods"

الموضوع: تعليم القابضة تعلن عن استحواذها على قطعة أرض لإنشاء مدرسة في مشروع "غاف وودز"

Taaleem Holdings PJSC (Taaleem) a leading premium education provider in the UAE with a portfolio of 38 schools and listed on the Dubai Financial Markets (DFM: TAALEEM), announces that it has signed an agreement to acquire a school plot in Ghaf Woods from Majid Al Futtaim Group (MAF).

تعلن شركة تعليم القابضة ش.م.ع (تعليم)، تعلن شركة تعليم القابضة ش.م.ع ("تعليم")، الرائدة في قطاع التعليم المتميز في دولة الإمارات العربية المتحدة والمالكة لمحافظة تضم ٣٨ مدرسة، والمدرجة في سوق دبي المالي (DFM: TAALEEM)، أنها قد وقّعت اتفاقية لشراء قطعة أرض مخصصة لإنشاء مدرسة في مشروع "غاف وودز" من مجموعة ماجد الفطيم (MAF).

The plot comprises a land area of 23,000 sqm for a campus with a planned capacity of 1,800 students.

تبلغ مساحة الأرض ٢٣٠٠٠ متر مربع، مخصصة لحرم مدرسي بطاقة استيعابية مخططة تبلغ ١٨٠٠ طالب.

This acquisition is part of Taaleem's strategic expansion plan to develop new premium educational facilities in Dubai. The completion of the transaction is subject to customary regulatory approvals

تأتي هذه الصفقة في إطار خطة تعليم الاستراتيجية للتوسع عبر تطوير منشآت تعليمية متميزة جديدة في إمارة دبي. ويخضع إتمام الصفقة للموافقات التنظيمية المعتادة.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

For Taaleem Holding PJSC

عن تعليم القابضة ش.م.ع.

Alan Williamson
Chief Executive Officer



الان ويليامسون
المدير التنفيذي

Cc.: Securities and Commodities Authority

نسخة إلى: هيئة الأوراق المالية والسلع